

Eurotunnel a 10 ans / Celebrating ten years of Eurotunnel

> **15 janvier 2001** / Eurotunnel lance le programme "Property Owners' Club", destiné à la clientèle britannique possédant une résidence secondaire sur le Continent
3 avril 2001 / Les travaux de remplacement de l'ensemble des rails dans le Tunnel sont achevés, conformément au budget et aux délais fixés
5 décembre 2001 / La loco-

motive la plus puissante au monde est livrée à Eurotunnel
21 octobre 2002 / Eurotunnel met en service deux nouvelles voies et de nouveaux quais en Angleterre et en France
31 mars 2003 / Eurotunnel demande une licence européenne d'opérateur ferroviaire

> **January 15, 2001** / Eurotunnel launches Property Owners' Club

April 3, 2001 / Eurotunnel completes re-railing of entire Tunnel, on budget and on time
December 5, 2001 / Eurotunnel takes delivery of the world's most powerful locomotive
October 21, 2002 / Eurotunnel opens two new tracks and platforms in both UK and France
March 31, 2003 / Eurotunnel applies for European rail freight operator's licence



16

Eurotunnel 2003
Rapport Annuel Abrégé

Actionariat

Shareholding

Information Actionnaires

www.eurotunnel.com, "Le groupe" /
Centre d'Information des Actionnaires, n° azur : 0810 627 627

Assemblée Générale 2004

Les Assemblées Générales Ordinaires Annuelles d'Eurotunnel SA et d'Eurotunnel plc, et l'Assemblée Générale Ordinaire d'Eurotunnel SA convoquée extraordinairement par le mandataire de justice, se tiendront le 7 avril 2004 (sur première convocation) à partir de 13 h 30 au Parc des Expositions et Centre de Conventions Paris-Nord Villepinte, 95970 Roissy Charles-de-Gaulle Cedex. Une réunion d'information des actionnaires aura lieu le 8 avril 2004 à 14 heures (heure de Londres), au Queen Elizabeth II Conference Centre, Broad Sanctuary, Westminster, London SW1 P3EE. Les documents et les formulaires de vote seront adressés à tous les actionnaires inscrits au nominatif et aux actionnaires au porteur détenant 1 000 actions et plus début mars. Pour toute autre information sur les Assemblées Générales, consultez la rubrique "Le groupe" sur www.eurotunnel.com

Comités Consultatifs d'Actionnaires

Les comités consultatifs français et britanniques ont pour vocation d'être des organes de réflexion et de proposition, en matière d'information et de communication aux actionnaires individuels. Un tiers de leurs membres est renouvelé à la fin de chaque année. De plus amples informations sur les membres des comités et sur les modalités de candidature sont disponibles sur le site Internet.

Registre Nominatif Français

Le registre nominatif français est tenu par le Crédit Agricole, Investor Services Corporate Trust - Services aux Emetteurs, 14, rue Rouget-de-Lisle, 92862 Issy-les-Moulineaux Cedex 9. Tél. : 01 43 23 84 24, actionariat.ge@ca-investorservices.com.

Avantages Tarifaires

Tout actionnaire détenant un minimum de 1 000 titres, et inscrit depuis au moins trois mois au nominatif, peut bénéficier d'une réduction de 30 % sur le tarif normal "voitures", pour 3 allers et retours (ou 6 allers simples) par an. Pour bénéficier de cette réduction, contactez le Centre d'Information des Actionnaires ou consultez le site www.eurotunnel.com, rubrique "Le groupe".

Information

Pour en savoir plus sur Eurotunnel, consultez la rubrique "Le groupe" sur le site www.eurotunnel.com ou contactez le Centre d'Information des Actionnaires, B P 69 - 62904 Coquelles Cedex. Tél. : 0810 627 627 ou 03 21 00 65 43, info.actionnaires@eurotunnel.com

e-communication

Pour recevoir le prochain Rapport Annuel par courrier électronique sur votre messagerie, inscrivez-vous sur le site www.computershare.com/uk/register/eurotunnel

Shareholder Information

www.eurotunnel.com, "Company information" /
Shareholder Information Centre, tel.: 08457 697 397

Annual General Meetings 2004

The Annual General Meetings of Eurotunnel SA and Eurotunnel plc, and the Ordinary General Meeting of Eurotunnel SA convened by the *mandataire de justice* (appointed by the Commercial Court) will be held on 7th April 2004 at 1.30 pm at Parc des Expositions et Centre de Convention Paris Nord Villepinte, 95970 Roissy Charles-de-Gaulle Cedex, France. A shareholder information meeting will be held on 8 April 2004 at 2.00 pm (London time) at the Queen Elizabeth II Conference Centre, Broad Sanctuary, Westminster, London SW1 P3EE.

The notices of meetings and proxy forms will be sent to all registered shareholders and to bearer shareholders holding more than 1,000 shares, at the beginning of March.

Further information on the AGM can be viewed online at www.eurotunnel.com, "Company information".

Shareholder Consultative Committees

The UK and French shareholder committees act as a forum for discussion and proposals on information and communication for individual shareholders. One third of its members is replaced at the end of each year. Further information on the committee members and on how to apply can be found on the website.

UK Share Register

For information or amendment to your shareholding, please contact Computershare Investor Services plc, Registrar for Eurotunnel plc, PO Box 82, The Pavilions, Bridgwater Road, Bristol, BS99 7NH. Tel: 0870 702 00 00, web.queries@computershare.co.uk

Travel Privileges

Shareholders with a minimum of 1,000 units in one holding, in registered form, for at least three months can benefit from a 30% discount on the standard car fares for three return (or six single) journeys per year. For further information or to apply for the discount, please contact the Shareholder Information Centre or visit www.eurotunnel.com, "Company information" section.

Information

For further information on Eurotunnel, please visit the "Company information" section at www.eurotunnel.com or contact the Shareholder Information Centre, PO Box 302, Folkestone, Kent, CT19 4QZ, tel 08457 697 397, e-mail: shareholder.info@eurotunnel.com

e-communications

To receive the next Annual Report directly by e-mail in electronic format, please register at: www.computershare.com/uk/register/eurotunnel

Offre spéciale Actionnaires 2004 / 2004 Shareholder Offer

À l'occasion du 10^e anniversaire d'Eurotunnel, des offres spéciales seront proposées aux actionnaires à partir d'avril et jusqu'à la fin de l'année. Ces offres s'adressent aux détenteurs d'au moins 100 actions au 31 décembre 2003. Pour plus de détails sur les conditions de ces offres, connectez-vous sur www.eurotunnel.com ou contactez le Centre d'Information des Actionnaires / To mark Eurotunnel's 10th anniversary, special offers are available to shareholders from April 2004 through to the end of the year. Shareholders must hold at least 100 shares (as of 31 December 2003). For full details and terms and conditions of the offer, visit www.eurotunnel.com, or contact the Shareholder Information Centre.

Eurotunnel remercie ses collaborateurs qui apparaissent sur les photographies illustrant le rapport annuel / Eurotunnel would like to thank its employees appearing in the photographs featured in this Annual Report.

Les Comptes Annuels complets sont disponibles sur le site Internet www.eurotunnel.com ou sur demande auprès du Centre d'Information des Actionnaires au 0810 627 627 / The full Annual Accounts are available on the internet site www.eurotunnel.com or by request to the Shareholders Information Centre: 08457 697 397.

Conception réalisation / Designed and produced by L'Agence Synelog / Photos : Bertrand Desprez, Sébastien Cambouive, Eurotunnel, X...

Eurotunnel SA : Société Anonyme au capital de 381 914 599 euros - 334 192 408 RCS Paris - Siège social : 19, boulevard Malesherbes, 75008 Paris / Eurotunnel plc: Registered Office - Cheriton Parc, Cheriton High Street, Folkestone, Kent CT19 4QS. Registered in England and Wales No. 1960271.